

31 May 2023

31 مايو 2023

الموضوع: إفصاح توضيحي للمساهمين حول تأخر الإفصاح عن البيانات المالية.

Subject: Clarify disclosure to shareholders about the delay in disclosing the financial statements.

With reference to the above subject, the company's board of directors would like to clarify the reasons for the delay in disclosing the financial statements for the year ended as in December 2022, and the financial statements for the first quarter of 2023, the most important of which is the sudden travel of the company's chief financial officer before closing the company's financial accounts for the end of the year as stated in The company's disclosure on January 8, 2023, and the resignation of the majority of the members of the Board of Directors, which were previously disclosed on November 13, 2022, December 15, 2022, and January 29, 2023, which led to the inability of the Board of Directors to take decisions due to the resignation of the majority of members.

The Board of Directors worked hard to appoint temporary members until the nearest AGM, as the Board of Directors recommended in one of its meetings to liquidate the company, as it was disclosed on February 9, 2023, to liquidate the company, in view of the continuous losses and the failure of the Board's efforts to raise capital through the right of preference, And by looking for a strategic investor,, and that the Board of Directors is currently taking procedures to call for EGM to liquidate the company just wetting for approvals from the competent authorities.

The Board of Directors will inform you of the latest developments on the company's situation in the event of any new developments.

Yours sincerely

Sincerely,

For Gulf Stone Company SAOG



بالإشارة الى الموضوع أعلاه، يود مجلس إدارة الشركة توضيح أسباب التأخر في الإفصاح عن البيانات المالية للسنة المنتهية كما في ديسمبر 2022، والبيانات المالية للربع الأول من عام 2023، والتي من أهمها السفر المفاجئ للرئيس المالي للشركة قبل اغلاق الحسابات المالية للشركة لنهاية العام كما ورد في افصاح الشركة بتاريخ 8 يناير 2023، واستقالة اغلبية أعضاء مجلس الإدارة والذي تم الإفصاح عنهم سابقا بتاريخ 13 ديسمبر 2022 وتاريخ 29 يناير 2023 الامر الذي أدى على عدم قدرت مجلس الإدارة على اتخاذا القرارات بسبب استقالة اغلبية أعضائه.

وعمل مجلس الإدارة جاهدا لتعيين أعضاء مؤقتين لحين انعقاد أقرب جمعية عامة، حيث وصبى مجلس الإدارة في احدى اجتماعاته الى تصفية الشركة كما تم الإفصاح عن ذلك بتاريخ 9 فبراير 2023 بتصفية الشركة وذلك نظير الخسائر المستمرة وعدم نجاح مساعي مجلس الإدارة لرفع راس المال من خلال حق الأفضلية ومن خلال البحث عن مستثمر استراتيجي، وإن مجلس الإدارة يقوم حاليا بإجراءات الدعوة الى انعقاد جمعية عامة غير عادية لتصفية الشركة فقط في انتظار الحصول على الموافقات من الجهات المختصة.

وسيقوم مجلس الإدارة باطلاعكم بأخر مستجدات حول وضع الشركة في حال استجد أي جديد.

وتفضلوا بقبول فائق الاحتررام والتقدير

تحياتي،

عن شركة محاجر الخليج ش م ع ع

P.O.Box: 47, Sohar Industrial Estate Postal Code: 327 Sultanate of Oman

Tel.: +968 26751675 Fax: +968 26750186

E-mail: info@guitstone-oman.com Web Site: www.guitstone-oman.com

C.R.: 1/61196/8



